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Korszerűsödik a képviselő-testületi munka
Tartományi támogatás egy komplex integrált rendszer kiépítésére

Szerény lehetőségeihez mérten Magyarkanizsa önkor-
mányzata már hosszabb ideje  igyekszik gyorsabbá és haté-
konyabbá tenni a Községi Közigazgatási Hivatal, annak fő-
osztályai és szolgálatai, de a választott testületek munkáját is. 

Ennek érdekében néhány évvel ezelőtt bevezette az úgy-
nevezett 48-as rendszert, ami a polgárok által felvetett kér-
dések két napon belüli megválaszolását hivatott biztosítani. 
Megnyitotta az ügyfélfogadó irodát, ami teljes mértékben 
beváltotta a hozzá fűzött reményeket, hiszen a polgárok egy 
helyen tudják intézni ügyes-bajos dolgaikat. A községi képvi-
selő testület munkájába bevezette a szimultán fordítást, ami 
lényeges időmegtakarítást eredményezett, hiszen az ülések 
magyar nyelven folynak, a mintegy hat-hét szerb ajkú kép-
viselő vagy az esetleges vendég pedig a fülhallgatókon ke-
resztül anyanyelvén kíséri fi gyelemmel a felszólalásokat és 
az ülés vezetését. 

Talán az utóbbi volt az első lépés annak az integrált rend-
szernek a létrejötte felé, amelyet önkormányzatunk tartomá-
nyi segítséggel kíván megvalósítani, és amit pénteken, szept-
ember 5-én szentesítettek Újvidéken, a tartományi kormány 
épületében. A társfinanszírozási szerződést Huzsvár Ervin, 
Magyarkanizsa alpolgármestere és Branislav Bugarski, 
а Tartományi Régióközi Együttműködési és Helyi Önkor-
mányzati Titkárság titkára írta alá.  

– Titkárságunk támogatja a helyi közösségek, a községek 
és önkormányzatok stratégiai fejlesztési törekvéseit, a helyi 
gazdaságfejlesztő irodák megnyitását és működését, és ahol 
még nincs, a 48-as rendszer bevezetését is. Ezek mind az 
adott közösség fejlődését, az ügyintézés megkönnyítését, a 
közigazgatási rendszer minél jobb és hatékonyabb működését 
hivatottak szolgálni – nyilatkozta az alkalmi sajtótájékozta-
tón Bugarski. 

A pályázaton meghirdetett 47 millió dináros keretösszeg-
ből 28 városi illetve községi önkormányzat részesedik, ebből 

Magyarkanizsa 1 millió 225 ezer dinárt kap annak az integ-
rált rendszernek a kiépítésére, amelyet önkormányzatunk egy 
összesen 1,8 millió dináros projekttel pályázott meg a titkár-
ságnál. 

– A pályázatra benyújtott projektunk elsődleges célja a 
képviselő-testületi munka további korszerűsítése volt – hal-
lottuk Huzsvár Ervintől. – Az integrált rendszer kiépítése 
lehetővé teszi majd az elektronikus úton történő szavazat-
szedést és az ülések elektronikus úton való követését is. 
Létrehozásával ugyanakkor a jövőben módunkban áll majd 
elektronikusan cserélni egymás között a dokumentációt, a 
hivatalos anyagokat, úgy a községi képviselő testületen be-
lül, mint a Községi Tanács tagjai között is. 

Ezzel a fejlesztéssel természetesen a folyamat nem feje-
ződik be, hiszen számtalan olyan lehetőség van még, ami 
megkönnyítené, meggyorsítaná, követhetőbbé, átláthatóbbá 
és a nyilvánosság számára is hozzáférhetőbbé tenné a köz-
ségi önkormányzat munkáját. Sajnos a mai nehéz gazdasági 
helyzetben ezekre e fejlesztésekre az önkormányzat nem tud 
eszközöket kiválasztani, azt azonban megteheti – és ahogyan 
eddig, a jövőben is megteszi majd –, hogy naprakész projek-
teket dolgoz ki, amelyeket egy-egy pályázat megjelenésekor 
szinte azonnal be tud nyújtani annak kiíróihoz. Így, lépésről 
lépésre, megvalósulhatnak mindazok a fejlesztési elképzelé-
sek, amelyek nem csak a polgárok és nem csak a községi 
önkormányzat érdekeit szolgálják, hanem feltételeket te-
remtenek az önkormányzat zökkenőmentes működéséhez 
Szerbiának az Európai Unióba történő integrálódását követő 
időszakban is.
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